

Ustaz Taha di-pilih lagi ketua badan silat

22 JUN 1971

PERSATUAN Pen-chak Silat Singapura, telah melangsungkan mesuarat agong-nya bagi tahun ketiga, di-Madrasah Al-ma'arif, Ipoh Lane baharu2 ini.

Enche Abdullah bin Awang, Setengah Per-satuan ini baru ini. Dia menerangkan ba-hawa Ustaz Taha Suna-mi telah di-pilih sa-mua mesuarat tersebut dan Enche jumaat Sidedk menjadi naib yang di-pepua-nya. Pegawai2 baharu yang lain, yang terpilih dalam mesuarat tersebut ada-kan seperti berikut: Ke-hubungannya dengan Awang, penolong Setiausaha, Enche Ka'min Panzer, bendahari; Pen-long bendahari: Enche A. Karim Maidin.

SINGAPURA, Isnin

Pegawai penerangan, Enche Abdullah Binawi, penolong-nya, Enche Hassan Waryuni. Sa-patut orang ahli Jawarukassa yang ter-dapat dalam jawatan ini adalah Enche Husein Abdillah Said, A. Rahim Matlah, A. Sa-

PELAIAR2

WANITA

BERBAKAT

PENCHEK

23 JUN 1971

SILAT

BATU PAHAT. Se-lasa—Lima orang pelajar puteri Seko-lah Menengah Teng-ku Mahmud Iskan-dar Parit Said, Senagarang, telah mendapat tepukan gemuruh di-Malam Keindahan sa-baik2 mereka me-nunjukkan bagai-mana bermain sen-jata yang sunggul mengherankan.

Malam Kebuda-yaan itu di-adakan di-Dewan Jubilation dan di-Kebudayaan Batu Pahat baru2 ini.

Kelima2 pelajar tersebut telah me-nunjukkan kebolehan mereka bersama2 lima orang lagi ra-kand-nya yang ter-diri daripada belia2 Kampong Punggor Rengit di-bawah pimpinan Enche Suraji bin Pangat.

Tiga orang dari pada pelaiar2 puteri itu ialah penuntut Tingkatan Lima, Che Saamah binti Othman dan Che Ruhiah binti Subari dan Che Saamah binti Subari. Dua orang lagi ialah penuntut ting-katan tiga, Che Misri Kamali dan Che Masrah binti Rahmi.

Ism Md. Saleh, Selamat Sasman, Md. Yahir Kas-rim, Ayub Johari dan Mohamad Haroon.

Dua orang pemeriksa kir2 yang terpilih itu ialah: Raja Asari Haji Hamid dan Enche Anwar Makom. Enche Abu Bakar Mandin telah di-jan-ker menjadi pemeriksa kir2 pada malam itu. Ustaz Kamali Subhaimi telah di-pilih menjadi penasihat persatuan ter-but.

Ghazali di-lantek sa-bagai Panglima

Silat

24 JUN 1971

SINGAPURA, Rabu. **SETIAUSAHA** Parlimen, Kapada Kementerian Pelajaran, Enche Mohd. Ghazali Ismail, akan di-lan-tek sa-bagai Panglima Muda, Ke-hormat Silat Seligi Kuningan — Seksi Seni Silat Persatuan Bawean Singapura.

Pakaian

Perantrekan tersebut akan di-buat dalam satu majlis rasmi tamat laiehan anggota2 baru pasokan silat itu yang akan di-adakan pada 17 Julai, di-Buckley Road, dan bu-kan Farhill Road sa-bagaimana yang di-deritakan.

Belian akan di-anugerahkan dengan selempang kuning keemasan dan tanjak serta sa-pasang pakaian rasmi dalam majlis tersebut yang di-duka akan di-serat oleh lebih 300 orang ahli2 pencak silat Singapura.

Majlis itu juga akan selinet dengan berbagai silat dalam Republik In-ter-masuk juga silat Jepun, Taekwondo, Korea, Tae-Kwon Do dan memerika, per-bantuan keharmonian anggotaa2 pasokan seni silat itu sa-belum upacara rasmi peralihan sa-bagai Panglima Muda kepada Seligi Kuningan — sa-jenis silat, chempuran Meisayu dan Indo-mata—di-lakikati.